

優惠政策

1. 凡於澳門美高梅之餐廳消費滿澳門幣 200 元或以上，即可以八折報名 1 個於澳門美高梅舉行之工作坊之名額，滿澳門幣 500 元可享 2 個名額。每張消費單據最多可享 2 個報名名額。以淨額計算，不包含服務費或稅。
2. 凡出示澳門美高梅酒店預訂確認函，即可以八折報名於澳門美高梅舉行之工作坊，每間房間最多可享 2 個名額
3. 此優惠不可與其他折扣同時使用。
4. 此優惠必須全數以現金、信用卡或電子現金支付。
5. 「美獅蒼」會員預訂各項活動可尊享會員優惠。
 - a. 藍尊卡*：95 折
 - b. 尊顯卡*：9 折
 - c. 尊貴卡*：85 折*每位持卡人每天限 1 個優惠名額。
 - d. 至尊卡：每位持卡人每天限 4 個免費名額。

備註：

- 活動優惠只適用於 2020 年 7 月 1 日至 2020 年 12 月 31 日內之消費單據及酒店預訂確認函。

Discount Policy:

1. Net Expenditure of a minimum of MOP200 at MGM MACAU F&B Outlets will give right to a 20% discount for joining workshops in MGM MACAU by presenting the receipt. Maximum 1 person per bill. Net Expenditure of a minimum of MOP500 at MGM MACAU F&B Outlets will give right to a 20% discount for joining workshops in MGM MACAU by presenting the receipt. Maximum 2 persons per bill. (Net expenditure; service charge and tax are not included.)
2. Paid bookings of MGM MACAU hotel rooms will give right to a discount for joining workshops in MGM MACAU at 20% off by presenting the reservation confirmation letter. Maximum 2 persons per room.
3. This offer cannot be used in conjunction with any other discount.
4. This offer is only available for cash, credit card or electronic cash payment.
5. M LIFE" member will be given right to exclusive offers.
 - a. Sapphire*: 5% off
 - b. Pearl*: 10% off
 - c. Platinum*: 15% off*Max purchase of 1 discounted quota per day for each card holder
 - d. Noir: Each card holder is entitled to a maximum of 4 complimentary quotas per day.

Remarks:

- The discount for activities is only applicable to receipts and hotel confirmation letters dated from July 1 to Dec 31, 2020.